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Niniejszym na podstawię art.11 ust. 2 ustawy z dnia 6 stycznia 2000 r. o Rzeczniku

Praw Dziecka (Tekst jedn. Dz.U. poz. 292 z 2023 r.) wyrażam zdecydowane poparcie dla

projektu ustawy o zmianie ustawy o opiece nad dzieómi do lat 3 oraz ustawy - Prawo

oświatowe (d'uk 528).

Brak mozliwości zapewnienia w placówkach oświatowych właściwej diety

umozliwiającej wyżywienie osób cierpiących na celiakię przęz więle lat utrudniał dzieciom

prawidłową adaptację w warunkach szkolnych i przedszkolnych. W skrajnych przypadkach

powodowało to nawet wykluczenie ucznia ze zwykłego toku nauczania' Przedstawiony

projekt wydaje się eliminować powyższe zagrożenie poprzez usprawnienie funkcjonowania

dzieci.

Mając na uwadze powyższe, wnoszę o pilne procedowanie nad przedłożonym

projektem, deklarując jednocześnie gotowość do udziału w pracach Wysokiej Komisji'

Z wyrazami szacunku
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Niniejszym na podstawie art. 11 ust. 2 ustawy z dnia 6 stycznia 2000 r. o Rzeczniku

Praw Dziecka (Tekst jedn. Dz'U. poz. 292 z 2023 r.) wytaŻart zdecydowane poparcie dla

projektu ustawy o zmianie ustawy o opiece nad dzieómi do lat 3 oraz ustawy - Prawo

oświatowe (druk 528)'

Brak możliwości zapewnienia w placówkach oświatowych właściwej diety

umożliwiającej wyŻywięnię osób cierpiących na celiakię przez wiele lat utrudniał dzieciom

prawidłową adaptację w warunkach szkolnych i przedszkolnych. W skrajnych przypadkach

powodowało to nawet wykluczenię ucznia ze zwyHego toku nauczania. Przedstawiony

projekt wydaje się eliminowaó powyższe zagrożenie poprzez usprawnienie funkcjonowania

dzieci.

Mając na uwadze powyŻsze, wnoszę o pilne procedowanie nad przedłoŻonym

projektem, deklarując jednocześnie gotowośó do udziału w pracach Wysokiej Komisji.

Zwyrazami szacunku

[Monika Horna_Cieślak
y/o*-Ls- Jt-=- l.sl^\a---sks

Rzecznik Praw Dziecka


